
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE/DE BURGEMEESTER art. 40 RvO 
Datum: 9 juni 2016 
Aan de voorzitter van de raad. 
Steller vragen: Henk Gabriëls Pro Actief Goirle 
Onderwerp: Stand van zaken bouw De Vonder 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag, mondeling te beantwoorden: 
Op 12 maart heeft de gemeente een persbericht doen uitgaan over de ondertekening aanneemovereenkomst Basisschool De Vonder. Daarin 
vermeldt het college dat de bouw start in april 2016 en het nieuwe gebouw in het voorjaar 2017 geschikt moet zijn voor gebruik. 
 
Vragen: 

1. Heeft de vertraging die ontstaat door asbestsanering en bodemverbetering gevolgen voor de planning van de oplevering in voorjaar 2017? 
2. Was de instabiliteit van de ondergrond echt niet bij de voorbereiding van het project te voorzien? 
3. Is het geraamde budget toereikend voor het gehele project? 
4. Zo nee, wat is het te verwachten tekort dan? 
5. Hoe verloopt de communicatie met alle betrokkenen en toekomstige gebruikers. En is deze, naar de mening van het college, voldoende 

transparant? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
* Aangeven wat van toepassing is 
Toelichting: 
Wij hebben gesproken met toekomstige gebruikers van De Vonder. De toekomstige gebruikers twijfelen door al het oponthoud bij de start van de 



bouw of zij op de toegezegde datum gebruik kunnen maken van hun gebouw. Ook wij van Pro Actief maken ons ernstig zorgen over de 
voortgang van de bouw. 
 
Ondertekening en naam, 
Pro Actief Goirle 
Henk Gabriels 
 
 


